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Artikel 33 
Schriftelijke vragen

Een mooi overzicht van de actiepunten uit het coalitieakkoord laat 
zien dat deze coalitie al goed op weg is in de realisering hiervan. Voor 
een verdere voltooiing hiervan vraagt Ronduit Open samengevat nu 
en/of richting de begrotingsvergadering een reactie vanuit het college 
over de volgende punten: 

- Een specificatie van de kosten van de afdeling Ruimtelijke 
Ordening; 

- Een rapportage over de sturing vanuit het college op de 
uitvoering; 

- Een uitleg over structurele overschrijdingen van budgetten; 
- De laatste stand van zaken over de bezuinigingen in het sociaal 

domein; 
- De baten ten opzichte van de lasten van fusietrajecten. 

Datum: Ambtelijk advies
Advies: 
De vragen als volgt beantwoorden
1. De kosten van het taakveld is opgenomen in de bijgevoegde 
bijlage.

2. Het college krijgt meer grip op de werkwijze van de organisatie 
door:  
- Van de belangrijkste processen van afdeling Samenleving en 
afdeling Ruimte is inzichtelijk hoeveel aanvragen er binnenkomen en 
wat de doorlooptijd is van deze aanvragen (project GTA); 
- Met deze beschikbare informatie gaat het college in het 
najaar nieuwe mandaatregeling vaststellen tot op welk niveau zij 
betrokken wil worden bij de afhandeling van de aanvragen (najaar 
2020); 
- Op de grote bestuurlijke opdrachten wordt beleid ontwikkeld 
waardoor het College in samenspraak met de Raad het bestuurlijk 
kader kunnen vaststellen waarbinnen de organisatie de aanvragen 
moet afhandelen. Denk hierbij aan beleid rondom de omgevingswet, 
woningbouw, agrarisch profiel en accommodatiebeleid; 
- Binnen het project Goed en Tijdig Antwoorden (GTA) worden 
de volgende onderdelen gerealiseerd:
o Eenvoudige toegang tot informatie voor belanghebbenden 
binnen de systemen
o Managementinformatie over de processen



o Sturing op de digitale kanalen
o Bijdragen aan een kwalitatief hoogwaardige organisatie door 
in te zetten op het orde brengen van de basis; goed werkende 
processen, dossiers op orde en grip op goede en tijdige reacties van 
medewerkers richting burgers (o.a. tijdig terugbellen en reageren op 
vragen).
Uiteindelijk is het de bedoeling dat deze onderdelen bijdragen tot een 
betere dienstverlening aan de inwoners van Leudal.
- Het management heeft de opdracht om in het 
cultuurveranderingstraject dat nu loopt mee te nemen dat er altijd 
een casemanager is die de regie voert op een zaak of proces;
- Waar nodig hebben portefeuillehouders vaker overleg met de 
ambtelijke organisatie. Dat geldt voor het pho overleg, maar ook 
voor belangrijke dossiers zoals de fusie van de voetbalclubs of 
een wekelijks integraal overleg tussen pho financiën en pho sociaal 
domein;
- Deze onderdelen van de verbeterde aansturing zullen                                  

gezamenlijk met nog uit te werken verbeteringsvoorstellen onder 
regie van de gemeentesecretaris en vooruitlopend op de nieuwe 
organisatievisie, opgenomen worden in een uitvoeringsplan dat 
eind 2020 aan het college wordt voorgelegd. Dit in nauwe 
samenwerking met de verantwoordelijk wethouder.

3. De structurele kosten van ICT zijn de afgelopen jaren gestegen. 
Met name door de verandering in wet en regelgeving en de daarmee 
samenhangende  verplichtingen vanuit de “Digitale Overheid”. Ook 
de komende jaren blijven we stappen zetten in het kader van de Wet 
digitale overheid. Het tekort in 2019 is incidenteel opgelost. Het 
tekort is blijvend van  aard en dat vraagt een 
structurele  dekking.  De toezegging is gedaan dat over de kosten 
van ICT een presentatie wordt gegeven in de commissie B&M.

4. Wat betreft 2020 volgt binnenkort een aparte raadsinformatiebrief. 
Voor de begroting 2021-2024 is een traject van scenario’s gestart. 
Hierin wordt ook het sociaal domein meegenomen. Daarnaast loopt 
gelijktijdig een traject met Twijnstra en Gudde voor de bezuinigingen 
in het sociaal domein. In september zal het rapport worden 
gepresenteerd in de commissie sociaal domein. 

5. In het raadsbesluit van 10 december 2019 is ingestemd met de 
votering van het krediet voor de fusieclub voetbal. Hierbij is ook 
inzichtelijk gemaakt wat de oude vs de nieuwe locatie gaat kosten, 
met voor de oude locaties een theoretische herbouwwaarde.

Het college heeft op 14 juli 2020 een raadsinformatiebrief gestuurd 
dat er voor een bedrag van € 300.000 bespaart kan worden op de 
stichtingskosten. Daarnaast zullen exploitatielasten voor onderhoud 
en energie ook lager uitvallen.

Hiermee is het waarschijnlijk dat de lasten van het nieuwe complex 
lager uitvallen dan voor de oude complexen gezamenlijk.

Naast deze fusie, zijn er in het recente verleden geen fusietrajecten 
die doorgang hebben gevonden.

In het vervolg zullen bij dergelijke trajecten deze keuzes onderdeel 
worden van het raadsvoorstel, zodat tijdens het besluit inzichtelijk 
wordt wat de oude locaties ons kosten of hebben gekost en wat de 
nieuwe ons gaat kosten.
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